



Canada

***Letters Patent of
Amalgamation***

***Lettres patentes de
fusion***

Bank Act

Loi sur les banques

The Minister of State (Finance and Privatization), pursuant to section 229(1) of the Bank Act:

En vertu du paragraphe 229(1) de la Loi sur les banques, le ministre d'État (Finances et Privatisation) :

- amalgamates and continues National Bank of Canada and its wholly owned subsidiary, National Bank Leasing Inc., as one bank under the name

- fusionne et proroge la Banque Nationale du Canada et sa filiale en propriété exclusive, Le crédit-bail Banque Nationale inc., en une seule banque sous la dénomination sociale

National Bank of Canada

Banque Nationale du Canada

- declares that the head office of the amalgamated bank shall be in the City of Montreal, in the Province of Quebec;
- declares that National Bank of Canada and National Bank Leasing Inc. will be amalgamated and will continue to operate as one bank on November 1, 1992; and
- declares that these letters patent are effective on November 1, 1992.

- fixe le siège de la banque issue de la fusion dans la ville de Montréal dans la province de Québec;
- statue que la Banque Nationale du Canada et Le crédit-bail Banque Nationale inc. seront fusionnés, prorogés et continueront leurs opérations en une seule banque, à compter du 1^{er} novembre 1992; et
- statue que les présentes lettres patentes entrent en vigueur le 1^{er} novembre 1992.

Dated November 6, 1992

Datées le 6 novembre 1992

Minister of State (Finance and Privatization)
Le ministre d'État (Finances et Privatisation)